

Diritto e Religione nelle Società Multiculturali/ Law and Religion in Multicultural Societies/ Derecho y Religión en las Sociedades Multiculturales/ Droit et Religion dans les Sociétés Multiculturelles/ Recht und Religion in Multikulturellen Gesellschaften/ 多元化社会中的法与宗教 / القانون والدين في المجتمعات / متعددة الثقافات



Turkey – The General Authority of Islamic Affairs and Endowments announces that are temporarily suspended congregational prayers in all mosques

□
NESSUN COMMENTO

17 MARZO 2020

The General Authority of Islamic Affairs and Endowments took to Twitter on Monday night to announce that are temporarily suspended congregational prayers, including those offered on Friday, in all mosques, prayer facilities and areas of worship across the country, to avoid the spread of the Covid-19 contagion.

The directive, effective from 9pm on March 16 for a period of four weeks, is based on the instructions of the Ministry of Health and Protection and the Fatwa of the UAE Fatwa Council.

The authority appealed to all worshippers and mosque-goers to comply with the directive and perform their prayers at home.

إعلان

بسم الله الرحمن الرحيم

عملاً بمقاصد الشريعة الإسلامية في حفظ الدين والنفس، ومنعاً لانتشار فيروس (كوفيد 19) كورونا المستجد والتزاماً بالمسؤولية الوطنية والإنسانية، وتنفيذاً لتعليمات الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث ووزارة الصحة ووقاية المجتمع واستناداً إلى فتوى مجلس الإمارات للإفتاء الشرعي.

تعلن الهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف عن تعليق إقامة صلاة الجمعة والجمعة في جميع مساجد الدولة ومرافقها وساحاتها وجميع المصليات، وذلك اعتباراً من الساعة التاسعة مساء اليوم الإثنين 16 مارس 2020 ولمدة أربعة أسابيع من تاريخه، وسيتم إعادة تقييم وضع التعليق بناء على آخر المستجدات.

وتهيب الهيئة بالمصلين أن يلتزموا بهذا الواجب، ويحافظوا على أداء الصلاة في بيوتهم ويتوجهوا إلى الله تعالى بالدعاء بصرف الوباء ودفع البلاء، والسلامة والعافية والشفاء للإنسانية جماعة.

الهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف | AWQAFUAE

Announcement

In the Name of Allah, Most Gracious, Most Merciful

The General Authority of Islamic Affairs and Endowments (GAIAE) – in pursuance of the Higher Shari'ah Objectives as regards the preservation of religion and life, in an effort to prevent the spread of the emerging coronavirus (COVID-19), in compliance with our national and humanitarian responsibility, in implementing the directives of the National Emergency Crisis and Disaster Management Authority (NCEMA) and the Ministry of Health and Protection (MOHAP), and based on the Fatwa of the UAE Fatwa Council – has announced the temporary suspension of congregational and Jum'ah (Friday) prayers in all mosques, prayer facilities and areas of worship in the UAE, effective from 9pm today (Monday, 16 March, 2020) for a period of four weeks from the time of announcement. Thereafter the situation (temporary suspension of congregational and Jum'ah prayers) will be reassessed based on the latest developments. The General Authority of Islamic Affairs and Endowments appeal to all mosque-goers and worshipers to comply with this obligation and perform their prayers at home and supplicate to Allah Most High asking Him to remove this pandemic and calamity and grant all of humanity health, wellbeing and recovery.

الهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف | AWQAFUAE

إعلان

بسم الله الرحمن الرحيم

عملًا بمقاصد الشريعة الإسلامية في حفظ الدين والنفس، ومنعًا لانتشار فيروس (كورونا) COVID-19 في المسجد والتزامًا بالمسؤولية الوطنية الإنسانية، وتنفيذًا لتعليمات الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث ووزارة الصحة وقيادة المجتمع واستنادًا إلى فتوى مجلس الإمارات للفتاوى الشرعي.

تعلن الهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف عن تعليق إقامة صلاة الجمعة والجمعة في جميع مساجد الدولة ومرافقها وساحاتها وجميع المصليات، وذلك اعتباراً من الساعة التاسعة مساء اليوم الإثنين 16 مارس 2020 ولمدة أربعة أسابيع من تاريخه، وسيتم إعادة تقييم وضع التعليق بناء على آخر المستجدات.

وتهيب الهيئة بالمصلين أن يلتزموا بهذا الواجب، ويحافظوا على أداء الصلاة في بيوتهم ويتوجهوا إلى الله تعالى بالدعاء بصرف الوباء ودفع البلاء، والسلامة والعافية والشفاء للإنسانية جموعاً.

الهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف | AWQAFUAE

#أوقاف_إمارات

#الجمعة#صلوة الجمعة #awqafuae

#كودونا_الامارات

اعلان

بسم الله الرحمن الرحيم

مقاصد الشريعة الإسلامية في حفظ الدين والنفس، ومنع انتشار فبروس (كوفيد 19) بجد والتزاماً بالمسؤولية الوطنية والإنسانية، وتنفيذ تعليمات الهيئة الوطنية لإدارة الحالات والكوارث ووزارة الصحة ووقاية المجتمع واستناداً إلى قرارات مجلس الإمارات للإفادة المطلوبة.

هيئه العامة للشيوخ الإسلامي والآباء عن تعليق إقامة صلاة الجمعة والجمعة في المساجد الجمعة ومؤتمراً وسادتها وجميع المؤمنات، وذلك اعتباراً من الساعة التاسعة ، ليوم 16 مارس 2020 ومدة أربعة أسابيع من تاريخه، وسيتم إعادة تقييم وضع التعليق .

الهيئة بالملصين أن يتلزموا بهذا الواجب، ويحافظوا على أداء الصلاة في بيوتهم ويتوجّه تعالى بالدعاء بصرف الوباء ودفع البلاء، والسلامة والعافية والشفاء للإنسانية جماعة

المئنة العامة للشئون الإسلامية والأوقاف | AWOAFUAE

140 10:55 - 16 mar 2020

269 utenti ne stanno parlando



أوقاف.امارات @AwqafUAE · 9h

إعلان الهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف.

#أوقاف_إمارات
#awqafuae
#الجمعة
#صلاة_الجمعة
#كورونا
##كوه، ونا الاما،ات

اعلان

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

بعد الشريعة الإسلامية في حفظ الدين والنفس، ومنعاً لانتشار فيروس (كورونا) التزاماً بالمسؤولية الوطنية والإنسانية، وتوفيداً لتعليمات الهيئة الوطنية لإدارة الكوارث ووزارة الصحة ووقاية المجتمع واستناداً إلى قرارات مجلس الإمارات للإ

العامية للشّوّون الإسلاميّة والأوقاف عن تعليق إقامة صلاة الجمعة والجمعة في جميع المصلبات، وذلك اعتباراً من الساعة السابعة من 16 مارس 2020 ولمدة أربعة أسابيع من تاريخه، وسيتم إعادة تقييم وضع ا

بيانٌ بالصلوة يلتمسون بها العذر، ويحافظون على أداء الصلاة في بيوتهم
الآن، بالدعاء ينصحون العوام وذوي الباري، والسلامة والآمنة والشفاء للإنسانية

المهيئة العامة للشؤون الإسلامية والأوقاف | QAFUAE

Announcement

In the Name of Allah, Most Gracious, Most Merciful

The General Authority of Islamic Affairs and Endowments (GAIAE) – in pursuance of the High-Shari'a Objectives as regards the preservation of religion and life, in an effort to prevent the spread of the emerging coronavirus (COVID-19), in compliance with our national and humanitarian responsibility, in implementing the directives of the National Emergency Crisis and Disaster Management Authority (NCMHA) and the Ministry of Health and Protection (MOHAP), and based on the Fatwa of the UAE Fatwa Council – has announced the temporary suspension of congregational and Jum'ah (Friday) prayers in all mosques, prayer facilities and areas of worship in the UAE, effective from 9pm today (Monday, 16 March, 2020) for a period of four weeks from the time of announcement. Thereafter the situation (temporary suspension of congregational and Jum'ah prayer) will be reassessed based on the latest developments.

The General Authority of Islamic Affairs and Endowments appeal to all mosque-goers and worshippers to comply with this obligation and offer their prayers at home and supplicate to Allah (SWT).

Categorie: [Documents](#), [Islam](#), [Near & Middle Est](#) •

[Creato su WordPress.com.](#)

